


K R A J A N I  V I P A V E !

Pred vami je nova številka Vipavskega glasu, tokrat v nekoliko bolj 
luksuzni izvedbi in z eno samo temo: SAMOFRISPEVEK V VIPAVI.

DRAGI VIPAVCI, PREBERITE SI TO ŠTEVILKO POLJ TEMELJITO IN PREUDARNO 
KOT PONAVADI.
Vse je namreč odvisno samo od vas! Zakaj je samoprispevek nujen in potre
ben vemo že vsi. Stara šola, ki že nekaj let buri duhove krajanov, je 
potrebna adaptacije in usposobitve za namen, ki bo nadaljeval njeno tra
dicijo. Prav ja., da postane šola na katero smo vsi, ki smo dobili v njej 
prvi življenski poduk, navezani, center - kulturni center Vipave. Po pro
jektih, ki so že izdelani, in si jih boste lahko ogledali (najbrž bodo 
razstavljeni v Marketu), naj bi staro šolo preuredili tako, da bi dobila 
v njej prostor vsa vipavska društva, družbeno politične organizacije, knjiž
nica in pevska soba, mogoče tudi manjša galerija ali dvorana in upajmo bife, 
kjer bomo lahko krajani prebrali časopis in spili kavo. Seveda bo v stavl&i 
tudi stanovanje za skrbnika hiše.
Osnovna šola in zdravstveni dom sta objekta, ki sta nujno potrebna. Pa ne 
samo za Vipavce, temveč tudi za vse prebivalce okoliških vasi, ki graviti
rajo na Vipavo. Brez teh dveh, za razvoj in življenje potrebnih objektov, 
si je Vipavo s tolikšnim številom prebivalcev težko predstavljati kot na
preden kraj. Vipava je mesto v katerega se, razen vsakdanjih zadev, ni 
leta vlagalo ničesar-. Kraj, ki ves čas živi ob robu Ajdovščine! Govorilo 
in mislilo se seveda je, vendar pa je letos prvič, da so za vse tri objekte 
že izdelani projektni dokumenti. Narejeno je torej precej! Ustavlja pa se 
pri denarju. In zato samoprispevek! Seveda si vsi postavljamo ista vprašanja: 
je prav, da se v sedanjih težkih življenjskih razmerah nizkega osebnega in 
družbenega standarda, odločamo za te vrste aktivnosti? Sprašujemo se, pogo
varjamo se, tehtamo, se odločamo! Pa vendar je prav v teh težkih časih samo
prispevek edina prava realna možnost.

Če nam letos ne bo uspelo izglasovati samoprispevka, imamo zelo majhne mož
nosti ali pa jih sploh ni, da bi popravili staro šolo, ki je in bo v ponos 
vsem krajanom, da bi našim otrokom izboljšali pogoje šolanja in da bomo 
imeli doma urejeno zdravstveno službo.

ZAKAJ SAMOPRISPEVEK IN ALI NE DAJEMO ŽE DOVOLJ?
Zato, ker je to stalen vir, vendar izdatnejši in z njimi ti lahko naredili 
to, kar že dolgo vsi čutimo kot potrebno. To je dozidavo osnovne šole 
adaptacijo zdravstvenega doma in usposobitev stare šole. Takšen vir je lahko 
samoprispevek, š katerim se obvežemo, da bomo v naslednjih letih namensko 
dajali na stran nekaj denarja, da si. uredimo te najpomembnejše stvari v 
krajevni skupnosti. Ce imamo izglasovan samoprispevek je moč računati na 
kredite zavarovalnice, banke itd. Poleg tega pa je izglasovan samoprispevek 
tudi pogoj za začetek ir.vesti" 1 j. Če samoprispevek ni izglasovan, se inve
sticija ne more začeti.
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Skozi ■prispevno, stopnjo v višini oj75 % '■ od bruto' OD smo. zaceli zbirati 
denar za potreb.e/kraj.evne skupnosti!,. Tega pa je dovolj le za tekoče 'za
deve.
ALI GOVORIMO 0 LASTNEM ALI OBČINSKEM SAMOPRISPEVKU IN ALI BO TA SAMOPRI
SPEVEK V VSEH KRAJEVNIH SKUPNOSTIH?

. v , ' ;
Govorimo-.-o ,lastnem, krajevnem samoprispevku, s katerim bodo; krajevne 
skupnosti' reševale.svoje glavne težave in zato tudi pripravljajo svoje" 
lastne programe. Solidarnostni del samoprispevka pa bodo namenile za 
rešitev skupnih objektov na katere gravitirajo. Tako bodo krajevne skup
nosti,-ki uporabljajo šolo in zdravstveno postajo v Vipavi-solidarnostno 
zagotovile del sredstev. Pogovorjeno je, da bi ta'delež znašal 1 %  v ti
stem .obdobju, ko se bodo gradili ti objekti. Krajevna skupnost Vipava'pa 
bo v tem, obdobju n.amenila 1,5 % iz lastnega samoprispevka. Po zaključku 
:yivesticij se bo višina solidarnostnega deleža znižala na 0,5 % in se bo 
nato 1 ,5 % delež krajevnega samoprispevka namenil v krajevni program.

KAJ ČE IZGLASUJEMO SAMOPRISPEVEK! LE V ENI ALI DVEH KRAJEVNIH SKUPNOSTI? '

V takem primeru bo v referendumske- akte vgrajeno določilo, ki pravi, da 
se v tem primeru vsa sredstva namenijo za lastne potrebe:
Če se zaradi neuspelih referendumov v 'ostalih KS ne zagotovi dovolj sredstev 
za začetek izgradnje zdravstvene postaje bo skupščina KS odločala o namen
ski porabi zbranih sredstev.
KDAJ NAJ BI BIL REFERENDUM?

V kra.jevni skupnosti Vipava naj bi bil 17. maja 198? , drugod v gornjem 
delu. občine pa do 7 - junija. •
KAKO ZAGOTOVITI NADZOR NAD GOSPODARNO PORABO DENARJA?

Nadzorni odbor bo najmanj enkrat letno pripravil poročilo koliko denarja.-; 
se je zbralo in koliko je bilo porabljenega, pri čemer bo moč temu odboru' 
dajati tudi pripombe in predloge o racionalnem trošenju. Vsaka KS ima de
legata v nadzornem odboru.

KAKŠNA BO OBREMENJENOST NA POS.iMEZNIKA?

2 % od čistega osebnega dohodka in 6 % od katastrskega dohodka. Za tiste, 
ki so lastniki zemljišč in so hkrati zaposleni je procent nižji - (5 %) 
od-katastrskega dohodka.
KDO BO OPROŠČEN PLAČEVANJA SAMOPRISPEVKA? . . .

V osnutku sklepa o razpisu referenduma, ki smo ga prejeli z ostalim gradi
vom, so v 9 - členu navedeni tisti dohodki, ki so oproščeni: nagrade učencev 
v gospodarstvu, nagrade učencev in študentov na praksi, štipendije, prejemki 
na podlagi zdravstvenega varstva, otroški dodatki, invalidnine, družbene de
narne pomoči in pokojnine z varstvenim dodatkom, dodatki za nego bolnika.
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ZA KOLIKO ČASA NAJ BI UVEDLI SAMOPRISPEVEK?

Predlagamo dobo 5 let, ta doba naj bi bila enaka za vse krajevne skup
nosti, Se posebej velja pomen enake dolžine za solidarnostni del.
KRATEK OPIS INVESTICIJ

1. Adaptacija stare osnovne šole Vipava,
2. Adaptacija s popolno preureditvijo zgradbe in njenih konstrukcijskih 

elementov zdravstvene postaje Vipava,
3. Dozidava Osnovne šole Drago Bajc Vipava 

ADAPTACIJA STARE OSNOVNE ŠOLE VIPAVA
21. Površina zgradbe v eni etaži znaša 293*3o m

2, Tri etaže 293°3o x 3 = 879=9o m
3° V zgradbi je potrebno sanirati sledeče elemente:

- stropne konstrukcije,
- obnoviti stopnišče,
- adaptirati stanovanje,
- adaptirati sanitarije,
- urediti ogrevanje s termoakumulacijskimi pečmi,
- sanirati elektro instalacijo,
- kompleten objekt slikati in pleskati

2h. Po iz analize podobnih sanacij ocenjujemo vrednost teh del 15o.ooo din/m . 
5« Ocena investicije znaša 879*9° x l^o.ooo = 131.985-000

Zdaj je čas, da'!potegnemo;i skupaj in s združenimi močmi uresničimo naše 
želje in hotenja. Če nam s samoprispevkom uspe zbrati 25 %  sredstev, nam bo 
ostalo dala družba. Pa še to je zelo pomembno: pogoj za začetek investici
je je izglasovan samoprispevek. Če ga ne izglasujemo, ne moremo več upati in 
Vipava bo še naprej ostajala, kraj ob robu Ajdovščine.
Vsi iz srca upamo, da se to ne bo zgodilo.
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ZDRAVSTVENA POSTAJA VIPAVA - DANES ALI ... ?

Zdravstvena postaja Vipava je v izredno slabem stanju in ne ustreza 
niti minimalnim zahtevam, ki jih morajo zgradbe in oprema izpolnjevati 
za opravljanje medicinske dejavnosti.
Predlagana adaptacija obsega popolno preureditev zgradbe in njenih kon
strukcijskih elementov, instalacij ter nabavo ustrezne opreme.
Površina urejene zgradbe je tudi dolgoročno dovolj velika z<| opravljanje 
osnovne zdravstvene službe v tem delu občine in znaša 600 m . V ceni in
vesticije je zajeto tudi nadomestno stanovanje, ki je v sedanjih prosto
rih zdravstvene postaje in bo kasneje služilo medicinski dejavnosti.
V adaptirani zgradbi bodo naslednji prostori:

- Splošna in obratna ambulanta,
- otroška in šolska ambulanta (ločeno za preventivno in kurativno 
dejavnost),

- laboratorij,
- otroška zobna ambulanta,
- zobna ambulanta za odrasle,
- prostori za patronažno službo,
- sanitarije, garderobe in ostali pomožni prostori
Takšna bo zdravstvena postaja v Vigavi^ ki danes - sami vidite - ne 
zasluži Takšnega-''imena."" To ustanovo potrebuje okoli 6.000 prebivalcev gor
njega dela občine ( vse z g o r njevipavske krajevne skupnosti) za zdravstvene 
storitve, za katere pravimo, da jih je treba dvigniti na bolj solidno 
raven.
Prostori: Število ambulant se bo povečalo z dosedanjih 3 na 5 » Ločen bo 
prostor za preventivne zdravstvene pi-eglede in za zdravljenje otrok.
Dodatno bo v pritličju ločen, v celoti opremljen vključno z EKG in za te 
namene stalno pripravljen prostor za nujne intervencijske posege.
Vsi prostori nudijo možnost za razširitev zdravstvenih storitev na tem ob
močju občine.
Funkcionalnost: Z razporeditvijo prostorov in opravljanjem storitev v isti 
stavbi bo funkcionalnost bistveno povečana, predvsem pri sistematskih pre
gledih, kar je velika prednost za paciente.
Zobozdravstvo:Nameščena bosta dva nova sodobna stola, kar omogoča možno 
povečanje števila zobozdravstvenih storitev na štiri zobozdravstvene skupine 
( 2 dopoldan in 2 popoldan).
Oprema:_ Oprema bo v celoti nova in sodobna. Tako bo zamenjan sedanji že 
neuporaben zbozdravstveni rentgen, dotrajana zobozdravstvena oprema in 
bistveno bolje bo opremljen laboratorij s kakovostno in novo opremo.
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Pogoji^ Moreč in odbijajoč vtis čakalnih prostorov za paciente in 
ambulant ter ordinacij bo zamenjal bistveno boljši občutek pacientov, na 
katere obisk v sedanjih prostorih zanesljivo ne deluje optimistično - 
prej jih navdaja črnogledost. Ordinacije bodo obrnjene drugače, tako, 
da razgovor pacienta z zdravnikom ne bo oviran kot doslej zaradi hrupa 
z ulice; bistveno boljša bo tudi osvetljenost prostorov z naravno sve
tlobo .

Koliko_jDo takšna^v__celoti prenovljena zdravstvena postaja, ki si jo
najbrž vsi želimo ,__stala? Zdravstvena postaja Vipava spada med prednostne 
naložbe- v družbenih dejavnostih v občini. Celotna investicija je vredna z 
opremo vred 272 milijonov dinarjev ( 27,7 stare milijarde).
pd__ko_d denar za to naložbo? Za zdravstveno postajo Vipava so zagotovljena 
družbena sredstva, ki pa jih po veljavnih zakonskih interventnih omeji
tvah, ni moč uporabljati, če niso v višini 55 odstotkov zagotovljena sred
stva z izglasovanim samoprispevkom. Torej je samoprispevek oz. krajevni 
samoprispevki, katerih solidarnostni del bi namenili tudi za skupne po
trebe, pogoj za__to, da takšno zdravstveno postajo tudi zares dobimo. Zakon 
je pač neizprosen.
Z_akaj__vam ̂ delavci oz. osebje zdravstvenega doma sploh dajemo te_inforrnacije? 
Predvsem zato, ker vas želimo opozoriti, da še nikoli - ne mi sami in ne 
pacienti, s katerimi se srečujemo v tem okolju - nismo bili tako blizu ure
sničitvi tega načrta. In želeli smo vam prikazati prednost, ki nam jih ure
sničitev ne samo želja - saj gre v fesnici za uresničitev potreb! -prinaša.

In še za konec:

Projekti za zdravstveno postajo so že pripravljeni in tudi s strokovne pla
ti usklajeni; čakajo samo na začetek obnove.

'A adaptacijo j)a je moč^začeti tisti hip, ko je z izglasovanimi samoprispevki 
pmppjp.nph 55. odstotkov vrednosti naložbe.

To pomeni, da ni potrebno čokati toliko časa, da se zberejo sredstva v omen
jeni višini, temveč je moč gradnjo začeti z drugimi premostitvenimi sredstvi 
takoj.

Kaj v nasprotnem primeru, pa raje ne bi želeli razmišljati - kdove kdaj bi 
se lahko spet začeli pogovarjati o tem, kar je zdaj že na dosegu roke?



ZDRAVSTVENA POSTAJA VIPAVA:

Je v izredno slabem stanju in ne ustreza niti minimalnim zahtevam, ki jih 
morajo zgradbe in oprema izpolnjevati za opravljanje medicinske dejavnosti.

Predlagana:-adaptac-ija-obsega .popolno preureditev zgradbe in njenih konstru
kcijskih elementov, instalacij ter nabavo ustrezne opreme. ----

Površina nurejene zgradbe je tudi dolgoročno dovolj velika ga opravljanje 
osnovne zdravstvene službe v tem d.elu občine in znaša 600 m . V ceni inve
sticije je zajeto tudi nadomestno stanovanje, ki je v sedanjih prostorih 
zdravstvene postaje in bo kasneje služilo medicinski dejavnosti.

V adaptirani zgradbi bodo naslednji prostori:

- splošna ambulanta,
- obratna ambulanta,
- otroška in šolska ambulanta,
(ločeno za preventivno in kurativno dejavnost)

- laboratorij,
- otroška zobna ambulanta,
- zobna ambulanta za odrasle,
- prostori za patronažno službo,
- sanitarije, garderobe in ostali pomožni prostori 

OSNOVNA ŠOLA ' :DRAGO BAJCi: VIPAVA

Sedanje prostorske možnosti komaj omogočajo organizacijo dvoizmenskega pouka, 
ki je glede na šolski okoliš izredno zahtevna. Zasedenost prostorov, je taka, 
da ni' možna izvedba nobenih dopolnilnih in izvenšolskih dejavnosti, okrnjeno 
pa je tudi osnovno vzgojno izobraževalno delo.

2Predvidena naložba obsega lo^o m netto solske površine z naslednjimi prostori

- telovadnica,
- 5 učilnic,
- garderobe,
- sanitarije, hodniki in ostali prostori

~ v 2 Površina, sedanjega šolskega objekta znaša samo l8lo m' in predstavlja komaj
/o potrebne normativne površine za izvedbo enoizmenskega pouka.
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Po realizaciji predlagane faze se bo stanje bistveno izboljšalo, vendar 
bo za organizacijo enoizmenskega" pouka polnsbna realizirati še zadnjo 
fazo z 8 učilnicami. ■' »,r..

Nekoliko podrobneje želimo osvetliti problem šolskega prostora v Vipavi.

P°^°čilu Zavoda SRS za šolstvo je stanje šolskih prostorov v občini Aj- 
covzcina najslabše v Sloveniji,. Inšpekcijska poročila, ki so bila se
stavljena na osnovi celotnega pregleda šolskih zgradb v Ajdovščini, samo 
potrjuje ugotovitev Zavoda.

^olski prostori na matični šoli omogočajo trenutno dvoizmenski pouk pod naj
težjimi pogoji, a pri tem je okrnjena celo redna, dejavnost pouka, uzakonjena 
z zakonom o osnovni šoli za Slovenijo.

V casu pouka so zasedene vse učilnice v vseh urah. Med izmenama je samo 25
minut^čosa, kar ne omogoči niti temeljitega prezračevanja prostorov. Pre
nova življenja in dela osnovne šole zahteva številne dejavnosti v šoli in 
vključevanja v okolje. Pri izvajanju nekaterih predmetov je zaradi neustrez-.. 
nih prostorov celo pouk sam okrnjen:

tehnična vzgoja: nima ustreznih prostorov in pripomočkov za delo, niti ne 
moremo izvajati inter.esnih dejavnosti iz tega področja.
Pouk se odvija v klasičnih učilnicah, namesto v ustreznih 
delavnicah, saj v istih prostorih poteka tudi pouk drugih 
predmetov, ko na urniku ni pouka tehnične vzgoje, a prav 
to področje je v prenovi najbolj poudarjeno.

.ti.?_sPoĉ lnJstvo; izvajamo le teoretično, saj nimamo učilnice za praktični
pouk in tako je okrnjena osnovna dejavnost pouka, ki zahte
va praktični in teoretični pouk tega predmeta.

tudi biologija, kemija in fizika se često izvajajo v klasičnih učilnicah, 
ker ena sama učilnica ne zadošča za vse tri predmete.

.tglesna VZK°Ja: tu so delovni pogoji naših otrok najslabši. Izvaja se
deloma na šolskem hodniku, ki je hkrati še garderoba, je
dilnica in razstavni prostor, deloma pa v klasični učilni
ci, ki smo ji odstranili le šolsko pohištvo. Tako učenci 
ne morejo izvajati celotnega programa, ki je določen z 
učnim načrtom in to od 1. do 8 . razreda. Nepopolno izva
janje telesne vzgoje pa je često vzrok tudi številnim te
lesnim okvaram naših učencev v dobi največje rasti.
Da ne govorimo o higienskih razmerah pri urah telesne vzgo
je - saj so učenci pred kratkim v Mladem Vipavcu napisali, 
da so brezplačni čistilci šolskega hodnika.



Prenova življenja in dela osnovne šole uzakonja dodatni pouk . V osnovni 
šoli moramo že zgodaj odkrivati nadarjene učence in jim nuditi poglobljena 
znanja. Pri tem so naši učenci prikrajšani, saj dvoizmenski pouk ne omo
goča vključevanje vseh nadarjenih učencev - zlasti vozačev, ki so pri 
dodatnem pouku lahko le vsakih 1*-!- dni - program dodatnega poinca se zanje 
tako razpolovi . Prav ti učenci nadaljujejo šolanje v zahtevnejših progra
mih sol in tako nimajo enakovrednih znanj z drugimi učenci, kjer je eno
izmenski pouk.
Interesne dejavnosti:
Po programu naj bi bil vsak učenec nižjih razredov vključen v interesno 
dejavnost vsaj eno uro tedensko, v višjih pa 1 1/2 ure. Pri nas se de
javnosti lahko izvajajo le S. šolsko uro dopoldne, ko izpraznijo nekaj 
učilnic nižji razredi in po 5° šolski uri popoldne. Tako še zdaleč ne mo
remo zajeti vseh učencev niti časovno niti prostorsko. Najbolj so okrnje
ne interesne dejavnosti, ki zahtevajo specialne prostore - dejavnosti teh
ničnega področja, gospodinjstva, telesne vzgoje.

Za razne interne nastope in prireditve še posebej pogrešamo večnamenski 
prostor.

Tudi šolska kuhinja ne ustreza normativom, da o kulturnem prehranjevanju 
učencev sploh ne govorimo.

Dograjevanje stavbe osnovne šole ali ,!II. faza;’ zajema:
- 5 učilnic,
- ustrezni prostor za telesno vzgojo, ki bo služil tudi kot večnamenski 
prostor,

- garderobe za učence.

S temi bi uspeli uvesti eno in pol izmenski pouk, kar sicer še ni dokončna 
rešitev, je pa uvod v dograditev, ki je predvidena v naslednjem srednjero
čnem obdobju glede na dolgoročni plan občine Ajdovščina.

Učenci bodo lahko začeli pouk ob ustreznejšem času, kar vsekakor bolj ustre
za biološkemu ritmu otroškega organizma.
Zmanjšali bi se stroški prevozov, ker bi se prevozi izvajali le dopoldne.
Sedaj ugotavljajo učitelji, da učenci često prihajajo k pouku zaspani (zlasti 
v nižjih razredih) in teže sledijo pouku prvo šolsko uro.

Večina občin v Sloveniji je reševala probleme šolskih prostorov s samopri
spevki. Niso redke občine, ki so imele za namene družbenih dejavnosti tudi 
po 5 samoprispevkov (npr. Brežice, kjer nobena šolska zgradba ni starejša 
od 25 let). V naši občini je til le en samoprispevek namenjen reševanju 
šolskih prostorov in en krajevni samoprispevek v krajevni skupnosti Ajdov
ščina (osnovna šola Otlica, del srednje gradbenega šolskega centra Ajdovšči
na, prizidek k učilnic osnovne šole Vipava, del sredstev za osnovno šolo 
Col.
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Propadli, .občinski samoprispevek je zavil zaostalo in sprotno ieševanje 
prostorskih/pogojev družbenih dejavnosti. Ne smemo dopustiti kljub trenut
no neugodnemu gospodarskemu položaju, da bi še prelagali današnja bremena 
na ramena prihodnjih rodov.

ŠOLA je skrb VSEH NAS . - TUKAJ in v VSAKEM ČASU-
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število številoŠola Razred

• ' !_ oddelkov učencev

Vipava 1.-4 . 0 173
5 . -0. 14 3 7o

SKUPAJ VIPAVA 1. - 8. 22 543

3udanje 1.-4. . . f  • 71
Goče 1.-4 •2 . 37
Podnanos 1.-4. 4 _ 93
Vrhpolje 1.-4. 3 . 46

SKUPAJ PODRUŽNICE 13 247

Vozačev v Vipavi 56 %

Vozači iz: št . vozačev % vozačev

Budanje 52 17 %
Vrhpolje - 4o 13
Slap 4 6 15 %
Lože 23 7,5 %
Goče •

r- ■ 16 5,2%
Erzelj lo 3,3 %
Gaberj e 21 6,9%
Podraga 18 5,6%
Podnanos 30 12 %
Foreče,Orehovica
Podbreg,Lozice 23 7,5 %
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Na referendumu se glasuje neposredno in tajno z glasovnicami, na katerih 
je naslednje besedilo:

"KRAJEVNA SKUPNOST VIPAVA" - .

Na referendumu,dne 17. maja 198? j za uvedbo samoprispevka v denarju v 
višini 2■ % od osebnega dohodka, pokojnin in osebnih dohodkov iz obrtne 
dejavnosti ter 6 % od katastrskega dohodka, kmetje, ki jim je to poklic
na dejavnost in 3 % ostali lastniki zemljišč.
Sredstva zbrana s samoprispevkom se bodo uporabljala:
- 25 % za financiranje programa krajevno’ skupnosti, ki vsebuje adaptaci

jo stare šole v .Vipavi, ki se bo uporabljala za delovanje društev, • 
knjižnice, čitalnico in za druge potrebe krajevne skupnosti,

- 75 % za financiranje skupnega programa izgradnje obnove družbenih ob
jektov v občini, ki vsebuje zdravstveno-postajo Vipava in dograditev 
•snovne šole Vipava,

- po končani obnovi zdravstvene postajo v Vipavi in dograditvijo Osnovne 
šole v Vipavi se sredstva delijo : • .
75 % za potrebe krajevne skupnosti (isti namen iz prve alinee) in 
25 % za skupni program v občini (adaptacija Lavričeve knjižnice v Aj
dovščini in adaptacijo zgradbe Osnovne šolo v Vipavskem križu in ŠRZ 
Police - toplikacija).

G L A S U J E M

" PROTI " • " ZA »

Žig

Glasuje se tako, da se obkroži besedo "ZA", če se glasovalec, strinja z 
uvedbo samoprispevka, oziroma besedo "PROTI", če se z uvedbo samoprispevka 
ne strinja.

Sklep o uvedbi samoprispevka sprojme Svet krajevne skupnosti, če se bo 
večina vpisanih glasovalcev izjavila zanj na referendumu. Rezultat gla
sovanja se ugotavlja od števila vpisanih glasovalcev zmanjšanega za '-»sebe 
na delu v tujini in na služenju vojaškega roka.



Izid referenduma in sklep o uvedbi samoprispevka se objavita v Ura
dnem glasilu občin Ajdovščina* Nova Gorica in Tolmin.

Za zbiranje sredstev in izvajanje programa samoprispevka je odgovoren 
Svet krajevne skupnosti, ki bo o zbranih in porabljenih sredstvih letno 
poročal Skupščini krajevno skupnosti in po potrebi zboru občanov.
Za izvajanje skupnega programa bo odgovoren poseben odbor, ki ga ime
nuje Predsedstvo Občinske konference SZDL Ajdovščina.

Sredstva samoprispevka se bodo zbirala na zbirnem računu in mesečno 
odvajala na posebne račune v določenem razmerju.
Pravilnost obračnvanavanja in odvajanja samoprispevka bosta kontrolirala 
Služba družbenega kn jigovodstva in občinska Uprava za družbene pri
hodke.
Ta sklep velja takoj in se objavi v Uradnem glasilu občin Ajdovščina, 
Nova Gorica in Tolmin.

Vipava , dne 28. aprila 1987.
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PRVI OBČINSKI SAMOPRISPEVEK

V decembru leta 1976 smo izglasovali prvi občinski samoprispevek; ' IV;; 
Uveden je ..bil' za; obdobje petih let. Krajani tistih krajevnih skupnosti, 
ki v teni’obdobju niso. imeli še uvedenega lastnega samoprispevka so ga 
začeli plačevati v letu 1977) ostali pa takoj za tem, ko so zaključili
s plačevanjem krajevnega samoprispevka. Tako so zadnja sredstva iz tega 
naslova pritekla v letu 1986.
V teh desetih - letih se je skuppo. zbralo lo2.865.806, lo din,, ki so bili 
namenjeni za:
- osnovno šolo Otlica v višini 13.805«35o,35 din ali 13,^2 %
- center usmerjenega izobraževanja 5o-8^9,177,00 din ali ^9,^3 %
- skupne ptnstore dijaškega doma loJ+5 3-ooo,00 din ali lo,l6 %
- osnovno šolo Vipava 15.21o.ooo,'oo din ali. ,.14,79 %
- osnovno šolo Col 12.^1 0.883,00 din ali 12,o7 11
- operativni stroški 137.395,75 din ali o ,13 %
Poleg naštetih objektov pa se je v tem obdobju dogradilo ali adaptiralo 
še vrtca ob Hublju in na Ribniku v Ajdovščini, ŠRZ Police, zdravstveni 
dom v Ajdovščini, osnovno šolo v Dobravljah in dom starejših občanov v 
Ajdovščini. Skupaj investicijska vrednost objektov je po takratnih cenah 
znašala nekaj manj kot 5oo.ooo.ooo din. Torej so sredstva samoprispevka 
predstavljala le del, toda. izredno pomemben del investicijskih sredstev. 
Zaradi tega se ob odprtih vprašanjih s tega področja lahko ponovno vpra
šamo, ZAKAJ BI BILO DANES DRUGAČE? posebno še, če se zavedamo, da je to 
obdobje predstavljalo obdobje najvitalnejšega investiranja na področju 
družbenih dejavnosti.,

Ali bomo dovolili, da se zaustavimo na pol poti?



VIPAVSKI GLAS 

GLASILO KK SZJL VIPAVA 
maj 1987

URTVNIŠKI ^OLPOR

IK*L _ Janja 
GRAOVAC Mirjam 
POPOVSKI Vlasta 
KOSTANJEVEC Nada 
REHAR Ivan 
TOMAŽIČ Rranko 
VRČON Peter




